
 
Z á p i s n i c a  

z    t r e t i e h o    zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Krupine, konaného 
dňa 24. marca 2022 od 15.30 hod. vo veľkej zasadacej miestnosti Mestského 

úradu v Krupine 
___________________________________________________________________ 
 
Prítomní: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef 
Krilek, PhD., Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová,  Mgr. Martin Selecký, 
Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
Ospravedlnení: Mgr. Anna Borbuliaková, Ing. Peter Filuš 
Neprítomný: Ing. Eva Lukáčová 
Primátor mesta: Ing. Radoslav Vazan 
Právnik mesta: JUDr. Ela Kocková 
Vedúci oddelení MsÚ 
 
Bod 1:  Otvorenie 
 
 Tretie zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Krupine otvoril a viedol primátor 
mesta Ing. Radoslav Vazan. Privítal prítomných a skonštatoval, že zasadnutie bolo 
zvolané v zmysle zákona č. 369/90 Zb. v znení neskorších predpisov, počet 
prítomných poslancov je 9 a je uznášania schopné.  
Ospravedlnení: Mgr. Anna Borbuliaková, Ing. Peter Filuš 
Neprítomný: Ing. Eva Lukáčová 
 
Primátor mesta oboznámil prítomných so zverejneným programom zasadnutia a dal 
o programe hlasovať: 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č.61/2022-MsZ                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
program zasadnutia tak, ako bol zverejnený v pozvánke na MsZ:  
  1.     Otvorenie – primátor mesta 
  2.  .Schválenie územnoplánovacej dokumentácie – Zmeny a doplnky č.1 k ÚPN mesta Krupina, 

............... schváleného uznesením MsZ v Krupine č. 388/2019-MsZ zo dňa 11.12.2019 a schválenie 

................spôsobu prerokovania návrhu Územného plánu mesta Krupina, Zmeny a doplnky č. 1 a 

................rozhodnutie o námietkach a pripomienkach vznesených pri jeho prerokovaní - Ing. Kemp 
  3.... Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č..../2022, ktorým sa podľa zmien a doplnkov č. 1 

................Územného plánu mesta Krupina mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Krupina 

................č.10/2019, ktorým boli vyhlásené záväzné časti Územného plánu mesta Krupina - Ing. Kemp 
  4. .Schválenie transparentného účtu v Prima Banka Slovensko, a.s., na pomoc utečencom 

................z Ukrajiny -.primátor mesta 
  5.   .Schválenie finančnej pomoci pre ľudí prichádzajúcich z Ukrajiny - primátor mesta 
  6.  . Rôzne 
  7.  . Záver 

a to 9 hlasmi z 9 prítomných 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, 
PhD., Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová,  Mgr. Martin Selecký, Mgr. 
Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 
zdržal sa: 



neprítomný: Ing. Eva Lukáčová 
ospravedlnení: Mgr. Anna Borbuliaková, Ing. Peter Filuš 
 
Návrh na úpravu programu: 
Ing. Jozef Lutter- dal návrh na doplnenie programu bod č. 6 - Informácia o súčasnom 
stave diela „Revitalizácia medziblokových priestorov sídliska Majerský rad v meste 
Krupina“  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č.62/2022-MsZ                                                                                                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
program zasadnutia s doplnenými bodmi  
  1.     Otvorenie – primátor mesta 
  2.  .Schválenie územnoplánovacej dokumentácie – Zmeny a doplnky č.1 k ÚPN mesta Krupina, 

............... schváleného uznesením MsZ v Krupine č. 388/2019-MsZ zo dňa 11.12.2019 a schválenie 

................spôsobu prerokovania návrhu Územného plánu mesta Krupina, Zmeny a doplnky č. 1 a 

................rozhodnutie o námietkach a pripomienkach vznesených pri jeho prerokovaní - Ing. Kemp 
  3.... Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č..../2022, ktorým sa podľa zmien a doplnkov č. 1 

................Územného plánu mesta Krupina mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Krupina 

................č.10/2019, ktorým boli vyhlásené záväzné časti Územného plánu mesta Krupina - Ing. Kemp 
  4. .Schválenie transparentného účtu v Prima Banka Slovensko, a.s., na pomoc utečencom 

................z Ukrajiny -.primátor mesta 
  5.   .Schválenie finančnej pomoci pre ľudí prichádzajúcich z Ukrajiny - primátor mesta 
  6.  .Informácia o súčasnom stave diela „Revitalizácia medziblokových priestorov sídliska Majerský 

...............rad v meste Krupina“- Ing. Lutter 
  7.  . Rôzne 
  8.  . Záver 

a to 9 hlasmi z 9 prítomných 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, 
PhD., Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová,  Mgr. Martin Selecký, Mgr. 
Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 
zdržal sa: 
neprítomný: Ing. Eva Lukáčová 
ospravedlnení: Mgr. Anna Borbuliaková, Ing. Peter Filuš 

 
Primátor mesta navrhol členov návrhovej komisie v zložení: 
Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č.63/2022-MsZ                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
členov návrhovej komisie v zložení:   
Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
a to 9 hlasmi z 9 prítomných 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, 
PhD., Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová,  Mgr. Martin Selecký, Mgr. 
Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 
zdržal sa: 
neprítomný: Ing. Eva Lukáčová 



ospravedlnení: Mgr. Anna Borbuliaková, Ing. Peter Filuš 
 

Za overovateľov zápisnice primátor mesta určil: 
Mgr. Oľga Búryová, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
Zapisovateľka:  
Ing. Tatiana Škvarková 
 
Bod 2: Schválenie územnoplánovacej dokumentácie – Zmeny a doplnky č.1 k 
ÚPN mesta Krupina, schváleného uznesením MsZ v Krupine č. 388/2019-MsZ 
zo dňa 11.12.2019 a schválenie spôsobu prerokovania návrhu Územného plánu 
mesta Krupina, Zmeny a doplnky č. 1 a rozhodnutie o námietkach a 
pripomienkach vznesených pri jeho prerokovaní - Ing. Kemp 
 
Ing. Kemp- Mesto Krupina ako príslušný orgán územného plánovania podľa § 18 
zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku (stavebný 
zákon) v znení neskorších predpisov obstaralo územnoplánovaciu dokumentáciu 
„Územný plán mesta Krupina, Zmeny a doplnky č. 1“ (ďalej len „ÚPD), z dôvodov 
zmeny funkčného využitia dotknutého územia, a to:  
A/ pripravovaného zámeru výstavby nájomných bytov – 2 x 12 b.j. v Krupine, na 
pozemkoch parc. č. KN-C 1952/3, 1946/1 a 1946/7 žiadateľa Ľubomír Dado, 
Osloboditeľov 931/17, 963 01 Krupina, IČO: 34788905 a  
B/ pripravovaného zámeru výstavby priestorov pre obchod a služby na pozemkoch 
parc. č. KN-C 2275/12, 2275/13, 2275/16, 2275/17, 2275/19, 2275/20, 2275/21, 
2275/24, 2275/27, 2275/28, 2275/29, 2275/32, 2275/33, KN-C 2279/4 a KN-C č. 
2281/1 žiadateľa HONTAPEX, spol. s.r.o., Osloboditeľov 925/11, 963 01 Krupina, 
IČO: 30226716.  
Prerokovanie návrhu ÚPD bolo oznámené dňom 13.12.2021 na úradnej tabuli 
Mestského úradu mesta Krupina, oznámenie bolo vyvesené po dobu 30 dní. 
Dotknuté obce, dotknutý samosprávny kraj a dotknuté orgány boli oznámením zo 
dňa 09.12.2021 vyrozumené osobitne, doručenky sú založené v spise. 
Dokumentácia po dobu 30 dní od oznámenia bola k nahliadnutiu na Mestskom úrade 
Krupina a na jej webovom sídle. ÚPD bola s dotknutými orgánmi dohodnutá, ich 
stanoviská boli v celom rozsahu akceptované a návrh ÚPD bol s nimi zosúladený. 
ÚPD bola podľa zákona č. 24/2006 Z.z. o posudzovaní vplyvov na životné prostredie 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov posúdená v 
zisťovacom konaní. Príslušný orgán dňa 25.02.2022 pod číslom OU-KA-OSZP-
2022/000137-023 rozhodol, že strategický dokument sa nebude posudzovať. 
Návrh je v zásadných koncepčných otázkach v súlade so zadaním schváleným 
uznesením Mestského zastupiteľstva v Krupine č. 308/2017-MsZ bod c. zo dňa 
13.12.2017 a v súlade so schváleným uznesením Mestského zastupiteľstva v 
Krupine č. 237/2021-MsZ ods. 1 bod. A/ a bod B/ zo dňa 08.09.2021, okrem ods. 1 
bod C/, t.j. pripravovaného zámeru výstavby bytového domu na pozemkoch parc. č. 
376/4, 376/5, 376/6 a 376/9 žiadateľa VIAKORP, s.r.o., Strážska cesta 7892, 960 01 
Zvolen, IČO: 50228455. 
Proces spracovania, prerokovania a súlad s nadradenou územnoplánovacou 
dokumentáciou bol preskúmaný podľa § 25 stavebného zákona Okresným úradom v 
Banskej Bystrici, Odbor výstavby a bytovej politiky, ktorý dňa 09.03.2022 vydal pod č. 
OU-BB-OVBP1-2022/011488-002 súhlasné stanovisko. 
 



Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Mgr. Martin Selecký- dal dotaz ohľadom stavby bytovky či je zahrnuté v Územnom 
pláne mesta aj výstavba prístupovej komunikácie  
Ing. Kemp- vedúci oddelenia výstavby, ŽP a RM informoval, že sa to rieši pri 
stavebnom povolení  
primátor mesta- informoval, že v podmienkach výstavby bytových domov musí 
investor riešiť aj inžinierske siete, komunikácie a osvetlenie, podmienky budú 
zahrnuté v stavebnom povolení 
Mgr. Michal Strelec- dal dotaz, či  riešenie dobudovania okolitých spevnených plôch 
sa nedajú zahrnúť do Územného plánu mesta 
primátor mesta- pri územnom a stavebnom povolení sa dá podmienka, že musia byť 
vybudované inžinierske siete a komunikácia a až potom sa vydajú povolenia  
Ing. Kemp- s podmienkou vybudovania okolitých spevnených plôch a inžinierskych 
sieti bol investor stavby oboznámený  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č.64/2022-MsZ                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
1/ Územný plán mesta Krupina, Zmeny a doplnky č. 1 k ÚPN mesta Krupina, 
schváleného uznesením MsZ v Krupine č. 388/2019-MsZ zo dňa 11.12.2019, z 
dôvodov zmeny funkčného využitia dotknutého územia, a to na základe výhradnej 
potreby žiadateľov: 
A/ pripravovaného zámeru výstavby nájomných bytov – 2 x 12 b.j. v Krupine, na 
pozemkoch parc. č. KN-C 1952/3, 1946/1 a 1946/7 žiadateľa Ľubomír Dado, 
Osloboditeľov 931/17, 963 01 Krupina, IČO: 34788905 
B/ pripravovaného zámeru výstavby priestorov pre obchod a služby na pozemkoch 
parc. č. KN-C 2275/12, 2275/13, 2275/16, 2275/17, 2275/19, 2275/20, 2275/21, 
2275/24, 2275/27, 2275/28, 2275/29, 2275/32, 2275/33, KN-C 2279/4 a KN-C č. 
2281/1 žiadateľa HONTAPEX, spol. s.r.o., so sídlom Osloboditeľov 925/11, 963 01 
Krupina, IČO: 30226716 
 
2/ spôsob prerokovania návrhu Územného plánu mesta Krupina, Zmeny a doplnky č. 
1 a rozhodnutie o námietkach a pripomienkach vznesených pri jeho prerokovaní 
a to 9 hlasmi z 9 prítomných 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, 
PhD., Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová,  Mgr. Martin Selecký, Mgr. 
Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 
zdržal sa: 
neprítomný: Ing. Eva Lukáčová 
ospravedlnení: Mgr. Anna Borbuliaková, Ing. Peter Filuš 
 
Bod 3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č..../2022, ktorým sa podľa 
zmien a doplnkov č. 1 Územného plánu mesta Krupina mení a dopĺňa 
Všeobecne záväzné nariadenie mesta Krupina č.10/2019, ktorým boli vyhlásené 
záväzné časti Územného plánu mesta Krupina - Ing. Kemp 
 



Ing. Kemp- Mesto Krupina ako príslušný orgán územného plánovania podľa § 18 
zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku (stavebný 
zákon) v znení neskorších predpisov obstaralo územnoplánovaciu dokumentáciu 
„Územný plán mesta Krupina, Zmeny a doplnky č. 1“ a v súlade s § 6 zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov vydáva Všeobecne 
záväzné nariadenie mesta Krupina, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Územného 
plánu mesta Krupina podľa Zmien a doplnkov č. 1 v nasledovnom znení 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č.65/2022-MsZ                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
v y d á v a  
Všeobecne záväzné nariadenie č.3/2022 ktorým sa podľa zmien a doplnkov č. 1 
Územného plánu mesta Krupina mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie 
mesta Krupina č. 10/2019, ktorým boli vyhlásené záväzné časti Územného plánu 
mesta Krupina.  
a to 9 hlasmi z 9 prítomných 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, 
PhD., Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová,  Mgr. Martin Selecký, Mgr. 
Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 
zdržal sa: 
neprítomný: Ing. Eva Lukáčová 
ospravedlnení: Mgr. Anna Borbuliaková, Ing. Peter Filuš 
 
Bod 4: Schválenie zriadenia transparentného účtu v Prima Banka Slovensko, 
a.s., na pomoc utečencom z Ukrajiny - primátor mesta 
 
Primátor mesta- Mesto Krupina zriadilo transparentný účet v Prima Banka 
Slovensko, a.s. na pomoc utečencom z Ukrajiny: číslo účtu - IBAN: SK34 5600 0000 
0014 0855 8010. Finančné prostriedky budú určené na pomoc pre utečencov, 
ktorých prijmeme v meste Krupina. Finančné prostriedky sa môžu na uvedené číslo 
účtu poukazovať od 11.3.2022. 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Ing. Jaroslav Bellák- poukázal na transparentné účty v iných bankách, ktoré samé 
načítavajú údaje  
primátor mesta- informoval o dohode s Prima bankou, ktorá posiela pri každej 
transakcii výpisy z účtu, ktoré sa následne zverejňujú na webovú stránku mesta 
Mgr. Marián Hecl- chcel vedieť na čo sa finančné prostriedky z transparentného účtu 
použijú   
primátor mesta- informoval o transparentom účte, na pokladni a v účtovníctve sú 
evidované všetky výdavky, ktoré mesto malo s príchodom odídencov z Ukrajiny, 
ktoré budú zverejnené na webovom sídle mesta, na tento účet poslali financie aj 
okolité obce, ďalej informoval, že na transparentný účet sa neprevedú financie, ktoré 
zastupiteľstvo schváli, aby sa následne schválené financie mohli dať preplatiť od 
štátu ak bude takáto možnosť, informoval prítomných, že ku dňu 24.3.2022 
evidujeme 115 odídencov z Ukrajiny na území mesta  
 



Poslanci prijali: 
Uznesenie č.66/2022-MsZ                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
zriadenie transparentného účtu v Prima Banka Slovensko, a.s., na pomoc utečencom 
z Ukrajiny 
a to 9 hlasmi z 9 prítomných 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, 
PhD., Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová,  Mgr. Martin Selecký, Mgr. 
Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 
zdržal sa: 
neprítomný: Ing. Eva Lukáčová 
ospravedlnení: Mgr. Anna Borbuliaková, Ing. Peter Filuš 
 
Bod 5: Schválenie finančnej pomoci pre ľudí prichádzajúcich z Ukrajiny - 
primátor mesta 
 
Primátor mesta- Finančné prostriedky budú aktualizované z príjmov Dane 
poukazovanej územnej samospráve t.z. podielových daní, nakoľko program č. 1.1.2 
Prednosta MsÚ je už vyčerpaný, ako informovala Ing. Slúková, vedúca 
ekonomického oddelenia, na zasadnutí MsZ dňa 28.2.2022. 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Mgr. Marián Hecl- chcel, aby ľudia boli informovaní na čo sa tieto schválené finančné 
prostriedky použijú 
primátor mesta- vedie sa podrobná agenda  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č.67/2022-MsZ                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
finančnú výpomoc vo výške 5 000,– € pre ľudí prichádzajúcich z Ukrajiny, určených 
na materiálne a technické zabezpečenie v podobe hygienických prostriedkov, obuvi, 
oblečenia, potravín, interiérového vybavenia, PHM na prepravu, školských potrieb 
pre deti, lieky a iné s pomocou súvisiace priame výdavky. 
a to 9 hlasmi z 9 prítomných 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, 
PhD., Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová,  Mgr. Martin Selecký, Mgr. 
Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 
zdržal sa: 
neprítomný: Ing. Eva Lukáčová 
ospravedlnení: Mgr. Anna Borbuliaková, Ing. Peter Filuš 
 
 

 

 

 



Ing. Slúková- vedúca ekonomického oddelenia predložila návrhy uznesení na 
schválenie MsZ z dôvodu aktualizácie Rokovacieho poriadku, ktorý bol dňa 
27.10.2021 schválený MsZ uznesením č. 316/2021, je nutné opätovné zvolenie 
poslancov za členov Komisie rozvoja mesta a to pre potreby vyplácania odmien, 
vrátane povinnosti voči Sociálnej poisťovni v podobe odvodov. 

 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Mgr. Martin Selecký- nevidel dôvod, kvôli čomu sú tieto uznesenia navrhnuté na 
schválenie MsZ, k čomu sa vracia, keď niekto bol vyradený, rokovací poriadok sa 
nemenil kvôli tomuto, ponechalo sa to v platnosti ako to je 
Ing. Slúková- spracovala uznesenia následne po zasadaní Komisie rozvoja mesta, 
prečo nie sú členmi Komisie 
Mgr. Martin Selecký- rokovací poriadok sa nemenil, dal návrh stiahnuť tieto 
uznesenia a prebrať ich opakovane na Komisii rozvoja mesta 
Mgr. Anna Surovcová- nechce za účasť na Komisii žiadne peniaze, keď má možnosť 
príde na Komisiu, ale nechce aby opätovne vzniklo to čo pred tým s vyhadzovaním 
z Komisii, uznesenie s jej členstvom v Komisii stiahnuť  
Mgr. Michal Strelec- nepáči sa mu tento spôsob doplnenia do programu, stiahnuť 
naspäť do Komisie rozvoja mesta a následne sa to preberie na zasadnutí MsZ 
Ing. Jaroslav Bellák-  tým, čo členstvo zaniklo, lebo neboli 3x po sebe prítomní, a ak 
zastupiteľstvo rozhodne, môžu sa naspäť vyradení poslanci schváliť, je to len 
administratívna vec, aby mohli byť poslanci odmenení za účasť na Komisiách  
Mgr. Marián Hecl- problém videl to vtom, že keď je prítomných málo ľudí na Komisii, 
aby sa mohlo hlasovať  
 
Návrh na stiahnutie tohto bodu a následného predloženia na Komisii rozvoja mesta: 
a to 8 hlasmi z 9 prítomných 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, 
PhD., Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová,  Mgr. Martin Selecký, Mgr. 
Michal Strelec 
proti: 
zdržal sa: Mgr. Anna Surovcová 
neprítomný: Ing. Eva Lukáčová 
ospravedlnení: Mgr. Anna Borbuliaková, Ing. Peter Filuš 
 

Za nasledovné uznesenia sa nehlasovalo, boli stiahnuté zo zasadnutia MsZ 
a vrátené do Komisie rozvoja mesta: 
Uznesenie č. ....  / 2022 – MsZ 
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
v o l í 
Mgr. Annu Borbuliakovú, bytom Majerský rad 60, Krupina za člena Komisie rozvoja mesta od 1.4.2022 
 
Uznesenie č. ....  / 2022 – MsZ 
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
v o l í 
Mgr. Mariána Hecla, bytom Nad Kotlom 29, Krupina za člena Komisie rozvoja mesta od 1.4.2022 
 
Uznesenie č. ....  / 2022 – MsZ 
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
v o l í 



prof. Ing. Jozefa Krileka, PhD. bytom Malinovského 886/20, Krupina za člena Komisie rozvoja mesta 
od 1.4.2022 
 
Uznesenie č. ....  / 2022 – MsZ 
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
v o l í 
Mgr. Annu Surovcovú, bytom  Kalinčiakova 2, Krupina za člena Komisie rozvoja mesta od 1.4.2022 

 
Bod 6: Informácia o súčasnom stave diela „Revitalizácia medziblokových 
priestorov sídliska Majerský rad v meste Krupina“- Ing. Jozef Lutter 
 
Ing. Jozef Lutter- predniesol prezentáciu ohľadom Projektu revitalizácie 
medziblokových priestorov sídliska Majerský rad  
Mgr. Martin Selecký- v 55 minúte zasadnutia dal návrh na prerušenie zasadnutia 
Mestského zastupiteľstva z dôvodu prerušenia online vysielania, ak je prítomný pán 
Špánik, aby to prišiel napraviť, je problém v sieti 
primátor mesta- informoval, že v zmysle rokovacieho poriadku to, že vypadne sieť, 
nie je dôvod na prerušenie zastupiteľstva, ak niekto chce pozerať zasadnutie môže si 
sem prísť sadnúť, zasadnutie MsZ je verejné 
Mgr. Martin Selecký- má to byť online, bol by rád keby bol pán Špánik prizvaný na 
opravu 
primátor mesta- online vysielanie  je z iniciatívy primátora, s pánom Špánikom sa 
spojilo telefonicky, kde informoval, že pozerá na telefóne a online prenos funguje  
Ing. Jozef Lutter- pokračoval vo svojej prezentácii a dal otázky na primátora mesta 
a Ing. Bellákovú, na ktoré reagovali po ukončení prezentácii:  
1. Ako sa robila kontrola prvkov, či sa prvky v detskom ihrisku kontrolovali podľa 
krycích listov, hlavne sa to týka kolotoča 
2. Altánok- nie je technicky správne zhotovený 
3. Je dielo Revitalizácie prebraté alebo nie  
JUDr. Kocková- po skončení prezentácie informovala, že ku kolaudácii budú 
zhotovené znalecké posudky zo stavebníctva a ako rozhodnú poslanci na zasadaní 
MsZ, čo sa týka sond drevených prvkov,  je to na inštitúciách a nevedela povedať za 
aký čas to vedia spracovať 
Ing. Belláková- vedúca oddelenia manažéra mesta sa vyjadrila k otázkam podaných 
od Ing. Luttera, prvé čo ju zaujalo bolo, že pán poslanec povedal, že si myslel, že to 
budú výrobky značky HAX, inšpirácia pre spracovanie vizualizácie vychádzala zo 
spracovania tejto spoločnosti, ale v procese verejného obstarávania dala spoločnosť 
M- Silnice zoznam výrobkov aj so zoznamom výrobcov, o čom informovala členov 
komisii v januári v roku 2020, už vtedy mali poslanci vedomosť, že to nebudú prvky 
od spoločnosti HAX, ďalej informovala o osádzaní štítkov, o čom nás spoločnosť 
neoboznámila a nevie potvrdiť, či boli osadené v decembri, a teda sme nemali 
vedomosť o tom, že sú osadené nebezpečne 
primátor mesta- informoval, že technickú inšpekciu si objednalo Mesto z vlastnej 
iniciatívy  
Ing. Belláková- oboznámila prítomných, že viaceré veci, ktoré boli od prezentované 
pánom poslancom Ing. Lutterom boli predmetom technickej inšpekcie a technický 
inšpektor na pochybenia aj prišiel a všetky nedostatky sa postupne odstraňujú  
Ing. Jozef Lutter- priznal si chybu, že si neprečítal ponuku, v emaile si prílohy 
neotváral a myslel si, že detské prvky do ihriska budú od spoločnosti HAX 
Ing. Belláková- v emaile v tele správy boli červeným napísaní výrobcovia aj s od 
klikmi na ich webové stránky, ďalej informovala ohľadom prevzatia prác, na ktoré sa 



pýtal pán poslanec Ing. Lutter- prevzali sme práce, ktoré boli v oprávnenom období 
čerpania finančných prostriedkov z EU, pretože na to, aby sme si ich mohli nárokovať 
tak sme museli preukázať na ministerstvo, že tie práce sú ukončené, takže my sme 
to prevzali a konečný protokol po odstránení všetkých vecí, ktoré sú zistené, bude 
vystavený pred kolaudáciou po odstránení všetkých nedostatkov, tento protokol sme 
museli predložiť, lebo by sme si financie nemohli nárokovať 
Odpoveď na ďalšiu otázku ako sa robila kontrola, prechádzali sme si to a priznáva, 
že skutočne ten kolotoč si nikto nevšimol, zlyhanie ľudského faktora, ako na to pán 
poslanec upozornil, tak sa to začalo riešiť a kolotoč je demontovaný a bude dodaný 
druhý kolotoč, altánok bol takisto pripomienkovaný v zápise, je to zapísané v správe 
z kontrolných dní  
Ďalej informovala o zmenách riešenia v projekte- od M-silnice boli dodané iné 
spôsoby riešenia prvkov, na čo projektant nereagoval a spoločnosť garantovala, že 
to bude taká istá kvalita, Mesto k tomu pristúpilo a je o tom záznam, že sme to 
odsúhlasili s tým čo spoločnosť garantovala 
Zápis zo stretnutia zo 16.3.2022 obdŕžali všetci poslanci a je tam všetko spomenuté 
čo vytkol technický dozor, my ako samospráva si nemôžeme dovoliť zadať do 
verejného obstarávania výrobcov, od ktorých požadujeme prvky, je to diskriminačné- 
my môžeme zadať parametre, technické špecifikácie, vizualizáciu ako si to 
predstavujeme, ale kto to vyrobí, to nemôžeme ovplyvniť  
Ing. Belláková- ďalej odprezentovala stanovisko od dodávateľa, ktorý dal vyjadrenie 
k stretnutiu, ktoré sa konalo 16.3.2022  
Ing. Jozef Lutter- chce, aby to čo bolo v projektovej dokumentácii naprojektované, 
bolo aj zhotovené, dal dotaz aké kroky podnikne mesto, ak súdny znalec povie, že 
prvky nezodpovedajú technickému popisu, je rád, že sa prizvali znalci  
primátor mesta- podal informáciu, že si prečítal obvinenie na jeho osobu na sociálnej 
sieti, že vypol kamery, chcel vedieť kto napísal ten príspevok 
Mgr. Martin Selecký- žiadal primátora, aby prerušil MsZ a bol prizvaný pán Špánik 
načo reagoval primátor mesta- že pán Špánik, mal už po 15.00 hod. po pracovnej 
dobe a nebol prítomný a prerušenie zasadnutia MsZ v zmysle rokovacieho poriadku 
pri výpadku online prenosu nie je  
Primátor mesta- reagoval na poslanca Mgr. Seleckého, že ho obvinil, že vypol 
kamery na čo reagoval Mgr. Selecký, že primátor mal zabezpečiť nápravu na online 
prenose, občania majú právo pozerať, a prečo to práve vyplo pri prezentácii poslanca 
Ing. Luttera 
Primátor mesta- reagoval, aby si poslanci odpustili takéto obvinenia, ako si môžu 
dovoliť obviniť ľudí z vypnutia kamier 
Mgr. Martin Selecký- už sa to raz stalo, že sa prerušil online prenos zo zasadnutia 
zastupiteľstva a prišiel sem pán Špánik a napravil to, teraz si primátor spravil čo 
preto aby to fungovalo? 
Primátor mesta- reagoval, že pán Špánik už bol doma, a keď sa mu telefonovalo 
povedal, že online prenos funguje, zastupiteľstvo je verejné pre všetkých, vyprosí si 
od poslanca Mgr. Seleckého tieto spôsoby obvinenia 
Mgr. Martin Selecký- dal dotaz na primátora mesta, že ako vie, kto napísal ten 
príspevok, na čo reagoval primátor mesta- že je to napísané pod Spoločne pre lepšiu 
Krupinu, či sa hanbia aj podpisovať pod príspevky, primátor sa spýtal Mgr. 
Seleckého, či sa ide viesť takýto dialóg, tieto obviňovania verejné, ak chce môže sa 
brániť aj inde 
 
 



Mgr. Martin Selecký- poďakoval poslancovi Ing. Lutterovi za pripravenú prezentáciu, 
poslanec má právo nahliadnuť do dokumentácii, Ing. Lutter nechcel poškodiť ľudom 
z Mesta, dbá na to aby detské preliezky boli v takom stave ako boli objednané, nikto 
tu nechce navodzovať to, že chce uškodiť mestu, keby to nebol spravil domnieva sa, 
že by sa to neriešilo a kolotoč by zostal taký ako dodali 
Ing. Belláková- nechcela vyčítať, ale prečo keď zistil poslanec rozdiel tak neprišiel 
informovať kompetentných na Mesto, a čo sa týka kolotoča tak sa mu za túto 
pripomienku poďakovala  
Ing. Jozef Lutter- priznal si chybu, že si neprečítal ponuku, a s pánom poslancom 
prof. Ing. Krilekom si myslel, že detské prvky do ihriska budú od spoločnosti HAX 
Ing. Belláková- reagovala na poslanca Mgr. Seleckého, že ak by poslanec Ing. Lutter 
nepripomienkoval kolotoč, že by sa na to neprišlo- prišlo by sa na to pri kontrole na 
mieste, že kolotoč nie je ten čo bol objednaný, keby sa to zistilo až pri kolaudačnom, 
nenárokovali by sme si zaň 
Ing. Hucák- stavebný dozor- spolupracovali so subdodávateľom stavby na 
stavebných prácach so spoločnosťou Viakorp, nastalo obdobie, keď ani jedna firma 
nepracovala a spoločnosti na montáž boli niekoľko krát upozorňované, aby začali  
montovanie hracích prvkov, do dnešného dňa neprevzal od p. Veberovej nič, bola 
objednaná technická inšpekcia a 80% prác z technickej inšpekcie bolo do dnešného 
dňa odstránené, chýba už iba štiepka, ako stavebný dozor si počká na správy od 
znalcov a následne bude kolaudácia, bude to preňho smerodajné, keď povedia, že je 
všetko v poriadku, boli ukončené stavebné práce, ktoré sme prevzali a dokončenie 
hracích prvkov je ďalšia časť 
Mgr. Marián Hecl- nebyť zodpovedného poslanca mnohé veci, ktoré je treba urobiť, 
už nikdy nebudú také, ako by sme si predstavovali, budú sa musieť opraviť, každá 
oprava znehodnocuje výrobky, poslanec Ing. Lutter nikoho vo svojom vyjadrení 
neobvinil, firmu obviniť bolo treba, chcel by poprosiť všetkých prítomných, že každý 
máme svoj podiel viny, spoločnosť povedala, že spraví opatrenia, nevraví, že mesto 
spravilo chyby, mal pocit po zasadnutí MsR, že všetko je v poriadku a je všetko 
pripravené, pán poslanec ukázal čo všetko sa zhotovilo zle a ako sa majú brať do 
úvahy kontrolné dni, keď si nikto nevšimol, že kolotoč nebol ten čo bol objednaný, ide 
hlavne o deti a ich bezpečnosť, Lutterovým zámerom nebolo poškodiť mesto  
Mgr. Martin Selecký- chcel, aby v zápisnici bolo zapísané: po začatí prezentácie Ing. 
Luttera, v 29 minúte osobne vyzval primátora mesta, aby sa prerušilo zasadnutie 
MsZ z dôvodu, že nefunguje online prenos, s tým že primátor mesta to neurobil 
a odôvodnil to, že kto chce môže sa osobne zúčastniť na zasadnutí MsZ  
primátor mesta- požiadal zapísať do zápisnice: pod uverejneným príspevkom na 
sociálnej sieti zverejniť verejné ospravedlnenie, presné znenie je nahraté, písali mu 2 
ľudia, že prenos im fungoval,  dotazoval sa, kto napísal ten príspevok na sociálne 
siete 
Mgr. Martin Selecký- je zvedavý či na youtube bude zavesený celý online prenos zo 
zasadnutia MsZ, či bude 29 minút alebo celý 
primátor mesta- verejne žiadal, kto napísal príspevok na sociálne siete, aby sa mu 
ospravedlnil, je smutné, že takýto arogantný človek, namyslený, nadutý, nafúkaný, 
nemá odvahu napísať, kto napísal tento príspevok  
Mgr. Martin Selecký- požadoval, aby vyjadrenie primátora mesta bolo zaznačené 
v zápisnici  
  
 
 



Mgr. Michal Strelec- informoval, že pozrel stránku mesta a online prenos bol 
ukončený v 29 minúte, k projektu revitalizácie nadviaže na poslanca Mgr. Hecla- je 
presvedčený, že cieľ a práca poslanca Ing. Luttera smerovala k tomu, aby sme 
v meste mali prebratý kvalitný projekt, ktorý má slúžiť ľudom, nechcel útočiť na 
Mesto, po technickej inšpekcii budú odstránené nedostatky, ale či hracie prvky budú 
spĺňať tú požadovanú kvalitu, už bude na znalcoch, má dojem, že hracie prvky 
nebudú spĺňať tú vysokú kvalitu, ktorá sa vyžadovala z projektu, podotkol, že nás 
čakajú ďalšie veľké projekty- pumptracková dráha a dostavanie plôch atletických 
areálov, aby sme boli poučený do budúcna  
primátor mesta- nikoho neobviňoval ani sa na nikoho nehnevá, že poukázal na 
nedostatky, na kontrolných dňoch vyjadroval svoju nespokojnosť s meškaním prác, je 
za to, aby všetko bolo prezentované navonok, nedal žiadny príkaz na vypnutie online 
prenosu, záleží mu na odstránení nedostatkov, neobhajuje ani jedného výrobcu- 
jasne je v zápisoch napísané, že upozorňoval na chyby, ktoré z časti boli odstránené,  
Technickú inšpekciu objednalo Mesto, ak dostanú vyjadrenie že prvky nie sú také 
aké mali byť, sa nepreberú do majetku Mesta a bude sa trvať na odstránení chýb  
Ing. Jozef Lutter- zareagoval na poslanca Mgr. Hecla- ak nebudú prvky požadovanej 
kvality, tak sa prvky budú reklamovať a odstránia sa, musí sa počkať na vyjadrenie 
znalca, revitalizácia na Železničnej- hlási sa do Komisii s právom vyhodnocovať  
Ing. Jaroslav Bellák- nesúhlasí s vyjadrovaním na sociálnych sieťach akou formou sa 
vyjadrujú poslanci, na Mestských lesoch sa dodala stará vývozka a nezverejňovalo 
sa to na sociálnych sieťach, ale urobili sa kroky, aby sa to vyriešilo, zhotovil sa zápis 
a nerobila sa z toho šaškáreň, cieľom bolo vyriešiť problém, ďalej vytkol Ing. 
Lutterovi, že technické parametre platia a na papieri boli zadaní výrobcovia od 
spoločnosti, dal dotaz na Ing. Bellákovú- aké sú možné kroky, možnosti aby sme 
firmu dotlačili aby hracie prvky boli kvalitné a aby sme neprišli o peniaze z fondov EU 
Ing. Belláková- z administratívneho pohľadu- žiadosť o prvú platbu čaká, pokiaľ 
nepríde vyjadrenie z Úradu verejného obstarávania, na základe toho nám tu platbu 
pustia, keď prídu peniaze na účet, my ich musíme preukázať do 3 dní zhotoviteľovi, 
táto platba sa týka stavebných prác, odišla už záverečná žiadosť o platbu, kde sú vo 
veci všetky hracie prvky, keď žiadosť príde, naplánujú si kontrolu, ak kontrola uzná, 
že je to v poriadku z ich strany, tak nám pošlú záverečnú platbu a my to zúčtujeme 
a doplatíme dodávateľovi, ale sú objednaní znalci a bude kolaudácia, bez nej nám 
záverečnú prácu nedajú, kolaudácia bude 17.4.2022, nevieme čo znalci zistia- môže 
sa stať, že nájdu nezhody a pôjdeme striktne za tým, aby prišlo k oprave a môže sa 
stať že nám nepreukážu finančné prostriedky, ale za stavebné práce sa bude musieť 
zaplatiť 
Ing. Jozef Lutter- reagoval, že zákon nepripúšťa meniť súťažné podklady a oni sa 
v júni vyjadrili, že nepoužívajú ekvivalenty, trvá na tom aby spoločnosť M- silnice 
dodala to, čo dali do súťaže 
Ing. Jaroslav Bellák- ak bol porušený zákon, ale dielo je už hotové, tak sa to zaplatí 
z Mestských financií 
Ing. Belláková- nezodpovedá za prvky, ktoré boli dodané, ale za administratívu 
Mgr. Martin Selecký- nemyslí si, že by sa týmto nemali zaoberať práve naopak, ak 
bude pochybenie tak to treba povedať 
Ing. Jaroslav Bellák- poukázali na chyby pri vývozke MsL, ešte pred tým ako by sa 
museli vracať peniaze, zachránili peniaze lesov a poukázali na pochybnosti skôr ako 
sa zavolal technický dozor, mohlo sa dohodnúť s tou firmou, aby to bolo zhotovené 
tak ako to malo byť, nehovorí že aby sa to neriešilo, ale robme to tak aby sme 
neprichádzali o financie, bude nás to stať 540 000 EUR.  



Mgr. Martin Selecký- berie to ako dokazovanie poslanca Ing. Luttera- informácie  
podal vtedy, keď ich mal a informoval Mesto  
Ing. Jaroslav Bellák- dnes sa musí rozhodnúť čo ďalej, čo to naše rozhodnutie 
prinesie, či sa Mesto bude súdiť so spoločnosťou M-silnice, aké sú potrebné kroky 
k tomu aby sa neohrozil projekt a financie z fondov  
Ing. Jozef Lutter- znalec musí ohodnotiť či sú v takej kvalite v akej mali byť, problém 
by bol keby prišla kontrola a poukázala by na pochybenia, ak sa dokáže že nesedia 
parametre musia sa prvky vymeniť 
Ing. Belláková- stretnutie so spoločnosťou zvolalo Mesto na základe technickej 
inšpekcie, v záujme všetkých chce, aby ihrisko bolo bezpečné a bolo také ako bolo 
vysúťažené a dostali sme naň financie, aby sme neprišli o financie by sme mali 
prižmúriť pri veciach, ktoré nemajú vplyv na bezpečnosť  
Ing. Hucák- z pohľadu stavebného dozoru pri hracích prvkoch a lanách nevidí 
problém ohľadom bezpečnosti, pri lavičkách- prečo to tam napísali, že ak lavička 
bude natretá všetkými materiálmi, nebude to podľa tých parametrov čo zadali do 
súťaže, znalcovia, technická inšpekcia a inšpekcia práce je uňho záväzná 
Ing. Jozef Lutter- treba si uvedomiť, že lavičky nevydržia toľko koľko majú ak sa 
nedodržali vysúťažené parametre  
Ing. Jaroslav Bellák- vyvinúť na firmu tlak, aby dodali to čo mali, ale aby sme neprišli 
o peniaze, chce dobre pre toto mesto, kvalita nech je dodaná, ale nerobme to 
spôsobom pri ktorom môžeme prísť o peniaze  
Ing. Kemp- z hygieny bola kontrola a je každoročná povinnosť robiť kontrolu detských 
ihrísk  
Ing. Jozef Lutter- ak podsadíme kvalitu, tak sa nám to do budúcna vráti, neopúšťal by 
od kvality ktorú sme vysúťažili 
JUDr. Kocková- právnička mesta, informovala, že komunikovala so znalcom z 
odboru drevospracujúceho priemyslu 
Mgr. Marián Hecl- ide hlavne o bezpečnosť, ale do kolaudácie sa nestihnú spracovať 
všetky znalecké posudky  
JUDr. Kocková- do kolaudácie by mohol prísť znalec na obhliadku  a pozrieť to 
voľným okom, lebo do kolaudácie nám znalci nezaručia, že to stihnú spracovať, je 
potrebné prijať uznesenie, že sa ide do sond a vyhradiť na to finančné prostriedky, 
lebo to nebude malá suma, o čom nás znalec upozornil, môže sa spraviť to, že 
Mesto objedná znalcov, do kolaudácie sa pozrie povrchová úprava a ďalej sa môže 
dohodnúť na sondách  
Ing. Jozef Lutter- pri znaleckých posudkoch chce byť prítomný  
Ing. Belláková- upozornila, že fotky sú už na ministerstve, bude s tým problém  
Ing. Jaroslav Bellák- nezostáva nám nič iné, len objednať znalcov  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č.68/2022-MsZ                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e 
vypracovanie znaleckého posudku na znalecké posúdenie súdnym znalcom z odboru 
stavebníctva a drevospracujúceho priemyslu vo veci dodaných hracích prvkov 
a mobiliáru „Revitalizácia medziblokových priestorov sídliska Majerský rad v meste 
Krupina“, oproti PD, technickým listom a certifikátom bez laboratórneho dokazovania 
a to 10 hlasmi z 10 prítomných 



za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter Filuš, Mgr. Marián Hecl, prof. 
Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová,  Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová  
proti: 
zdržal sa: 
neprítomný: Ing. Eva Lukáčová 
ospravedlnení: Mgr. Anna Borbuliaková  
 
 
Bod 7: Rôzne 
 
Mgr. Martin Selecký- dal vyjadrenie ku Ktv, myslí si, že príspevky bývajú 
cenzúrované, napr. ihrisko na Malinovského ulici, v príspevku informoval občanov 
o postupe realizácii prác a následne od p. Lukáča dostal vyjadrenie, že primátor 
stopol príspevok, lebo tam neboli technické parametre  
primátor mesta- absolútne odmietol, že príspevok bol cenzurovaný, p. Húževka ho 
oslovil, že poslanec Mgr. Selecký natáčal ohľadom ihriska a nemal potrebné údaje, 
ktoré chcel doplniť od primátora, na natáčaní sa dohodlo až potom, keď mu Ing. 
Kemp dodá potrebné technologické postupy, primátor poukazoval na nesprávne 
dodržané technologické postupy, toto ihrisko nie je dotiahnuté dokonca a je potrebné 
tam doriešiť dopadové plochy- objednané boli len prvky samotne osadené do 
priestoru (do trávy), túto tému chcel otvoriť na zastupiteľstve, dielo sa nepreberie 
pokiaľ neboli dodržané technologické postupy, pri realizácii boli mínusové teploty, 
musia to odstrániť a spraviť tak ako to majú 
Mgr. Martin Selecký- na dopadovú plochu neboli už financie  
 
Mgr. Marián Hecl- informoval o zasadnutí Komisii KtV, vyčítal konateľovi, že 
nedávajú príspevky ako ich natočia, nemalo by byť v záujme p. Lukáča, aby sa 
uprednostňovali niektoré príspevky, dohodli sa, že do KtV má informovať ten, kto 
ihrisko prebral, keď bolo vyhodnotenie učiteľov, prečo sa nedostal k vyjadreniu 
predseda Komisie školstva  a to isté sa stalo pri oceňovaní športovcov  
Mgr. Michal Strelec- kritizoval poradie príspevkov, niektoré príspevky sa nezverejňujú 
aktuálne 
primátor mesta- udelenie ocenenia učiteľov iniciovala pani viceprimátorka, nie je 
pravda, že hovorí ľudom z úradu aby nehovorili do Ktv, pumptrack autorom 
myšlienky bola Ing. Belláková, zázemie tenisových kurtov a zasadačku okresného 
úradu navrhol ako primátor  
 
Ing. Stanislava Pavlendová- pozvala prítomných na otvorenie pivníc  
 
Ing. Jozef Lutter- navrhol vytypovať lokality, kde je potrebné doviesť drť, ďalej 
informoval prítomných, že sa uvažuje o zriadení komunitného centra pre Ukrajincov   
primátor mesta- centrum soc. služieb získalo granty, ktoré bude zastrešovať túto 
sféru, budú zabezpečovať spojku medzi Ukrajincami a mestom a ubytovateľmi,  
 
Ing. Jaroslav Bellák- dal dotaz na vedúceho oddelenia výstavby, ŽP a RM v ako 
štádiu je PD cesta Way 
Ing. Kemp- oprava cesty ešte nie je vysúťažená 
Ing. Jaroslav Bellák- vyriešiť vstup do mesta- odniesť kamene, vyriešiť bilboardy, 
kopy frézovancov  



Ing. Kemp- informoval, že pri riešení ÚP v dodatkoch sa budú zaoberať odstránením 
bilboardov z mesta  
 
Ing. Stanislava Pavlendová- poďakovala mestu, ako vyčistili plochu pri štadióne  
Ing. Jaroslav Bellák- dal návrh na osadenie lavičiek v tomto úseku 
primátor mesta- je to v rozpočte nacenené, objednajú sa lavičky s operadlom a koše 
 
Mgr. Michal Strelec- chcel vedieť v akom štádiu je Most Majere 
Ing. Kemp- Viakorp môže riešiť preložku sieti a následne sa môže demontovať most, 
predpokladaný čas realizácie 6 mesiacov  
Mgr. Michal Strelec- školský dvor kamery 
Ing. Kemp- riešili tam, kde sa osadia kamery, aby sa tam doplnil istič, termín mal byť 
v polovici marca  
 
 
 
 

Bod 8 : Záver 
 
 Nakoľko nik z prítomných poslancov už nemal žiadne pripomienky,  primátor 
mesta ukončil zasadnutie. 
 Autentický záznam zo zasadnutia je archivovaný u zapisovateľky zápisnice. 
Ukončenie zasadnutia 20.17 hod. 
__________________________________________________________________ 
V Krupine, 24. marec 2022 
Zapísala:  Ing. Tatiana Škvarková 
 
 
 
Mgr. Oľga Búryová 
Overovateľ I. 
 
 
                                                                              
prof. Ing. Jozef Krilek, PhD.                                     Ing. Radoslav  V a z a n 
Overovateľ II.                                                                   primátor mesta 
 

 


